

2. Մ. Հայրապետյան. Տեղաշարժով Ռիման-Պրիվալովի խզվող խնդիրը L^1 դասում	3
Գ. Ա. Բարսեղյան, Գ. Ա. Սուֆիասյան. Մոտիկության հատկություն մերոմորֆ ֆունկցիաների համար, որոնց զրոները և բևեռները մաստ են	21
Մ. Գ. Գրիգորյան Ինտեգրելի ֆունկցիաների Ֆուրիե-Լեժանդրի շարքերի համարյա ամենուրեք զուգամիտության մասին	34
Վ. Հ. Օհանյան. Խզվող եզրային պայմաններով էլիպտական տիպի դիֆերենցիալ հավասարումների համակարգերի համար նեյմանի խնդիրը	53
Կ. Հ. Ղազարյան. Կիսահարթությունում և շերտում H^∞ դասերում բազմապատիկ ինտերպոլացիոն խնդիր էֆեկտիվ լուծում	66

ՀԱՄԱՌՈՏ ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Գ. Մ. Գուրբեն. Զրրաշյանի տիպի ինտեգրալ ձևափոխություններ և ինտերպոլացիա վերջավոր կարգի ամբողջ ֆունկցիաներով	83
Ի. Վ. Օստրովսկի. Խառնուրդի մոմենտների պրոբլեմի մասին	91
Ա. Ն. Ավետիսյան. Վերջավոր հատվածների համախմբության վրա $(E_p(\lambda_n z; \mu))_1^\infty$ ֆունկցիաների համակարգի լրիվության անհրաժեշտ և բավարար պայմանների մասին	97

СОДЕРЖАНИЕ

Г. М. Айрапетян. Разрывная задача Римана-Привалова со смещением в классе L^1	3
Г. А. Барсегян, Г. А. Сукиасян. Свойство близости для мероморфных функций с близкими нулями и полюсами	21
М. Г. Григорян. О сходимости почти всюду рядов Фурье-Лежандра суммируемых функций	34
В. А. Оганян. Разрешимость задачи Неймана для эллиптических систем с разрывными граничными условиями	53
К. Г. Каварян. Решение кратной интерполяционной задачи в классах H^∞ в полуплоскости и полосе	66

КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

Г. М. Губрев. Интегральные преобразования типа Джрбашяна и интерполяция целыми функциями конечного порядка	83
И. В. Островский. Об одной проблеме моментов Хаусдорфа	91
А. Е. Аветисян. О необходимых и достаточных условиях полноты системы функций $(E_p(\lambda_n z; \mu))_1^\infty$ на системе конечных отрезков	97

CONTENTS

H. M. Hatrapetian. Discontinuous Riemann-Privalov problem with shift in L^1	3
G. A. Barsagian, G. A. Sukiasian. A proximity property of meromorphic functions with close zeros and poles	21
M. G. Grigorian. On the almost everywhere convergence of Fourier-Legendre series of integrable functions	34
V. H. Ohanian. The Neyman problem for the elliptic system of differential equations with discontinuous boundary conditions	53
K. H. Kazartun. The effective solution of the multiple interpolation problem in the classes H^∞ in the half-plane or in the strip	66

SHORT COMMUNICATIONS

G. M. Gubrev. Integral transforms of Djrbashian type and interpolation by entire functions of finite order	83
I. V. Ostrovskii. On a Hausdorff moment problem	91
A. E. Avetisyan. On necessary and sufficient conditions of completeness of $(E_p(\lambda_n z; \mu))_1^\infty$ function system on the system of finite segments	97